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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple maig 2024

Precs: 

1- Demanem que s’arregli el sot que hi ha a l’aparcament de sorra ubicat a la cantonada 
entre el Rial del Bareu i el Carrer Ample

2- Demanem a l’ajuntament que segueixi vetllant perquè la normativa que diu que no hi ha 
d’haver objectes arran de façana es compleixi totalment i que les voreres no serveixin de 
magatzems de negocis privats.

3- Demanem que es tiri endavant una campanya de civisme amb relació a la tinença de 
gossos. (cagaredes, pixums, gossos lligats, mossegades)

4- Demanem que es faci efectiva la reposició de fanals negres zona placeta i que se’ls doni 
el valor que toca.

5- Demanem que es redreci el mirall situat al Carrer de l’Església cantonada amb Frederic 
Marès

6- Demanem que es faci una campanya de preservació i cura de les platges de cara a la 
campanya d’estiu.

7- Demanem que es netegi la desembocadura del Carrer Joan Draper i Fossas a tocar de la 
via del tren, plena de bosses d’escombraries
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Preguntes: 

1- Hi haurà convocatòria de beques per a material escolar enguany?

2- Quants infants s’han inscrit a les activitats de l’Estiu Genial d’enguany? 

3- L’entitat que gestiona el CDIAP ha sol·licitat contractar una empresa de neteja 
assumint-ne els costos per a intensificar la neteja dels espais que utilitzen. En quin 
punt es troba aquesta petició?

4- Atès que s’han flexibilitat les retsriccions per sequera; quan podran accedir als horts 
urbans aquells ciutadans i entitats que en tenen un d’ajudicat?

5- En quina situació es troba el procés de recuperació de registres d’entrada de documents 
dels vilatans de la carpeta del ciutadà? Quina previsió hi ha que la documentació 
retorni a lloc?

6- Ens consta que hi ha instàncies que no s’han respost; ens pot dir el govern quins 
criteris segueixen a l’hora de respondre o no fer-ho? A qui s’han de dirigir els vilatans 
que no han obtingut resposta a la seva instància?

7- Ara que ja comença la campanya d’estiu, té l’ajuntament juntament amb la policia 
local plantejat un dispositiu de gestió del trànsit i d’aparcament a la zona portuària 
i de la 3ª platja? Ens poden dir quin serà i quin impacte ha de tenir? S’ha plantejat 
reduir l’accés o restringir-lo? I s’ha pensat en els rials adjacents a les platges de fer-hi 
un control perquè no hi aparquin els cotxes i si deixi brutícia?

8- Ens poden explicar com van les gestions per a la recepció de les urbanitzacions? 

9- En quin punt es troba el consell de Cultura i en quin punt es troba el seu reglament?


